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          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы разработан проект общественного здания высотой более 100 метров с применением суперпластификаторов для бетонной смеси фундаментной плиты. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008 г. № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». Произведено сравнение пластификаторов для проектирования оптимального состава бетонной смеси для конструкции фундаментной плиты здания с учетом заданных требования по прочности, водонепроницаемости, среды эксплуатации.
        

        
          During the implementation of the bachelor thesis, a project of a public building with a height of more than 100 m was developed using superplasticizers for the concrete mix of the foundation slab. Project documentation was developed in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008 No. 87. Comparison of plasticizers for the design of the optimal composition of the concrete mix for the construction of the foundation slab of a building, taking into account the requirements for strength, water resistance and environment, was made.
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